
Protokdl nr VII/07

z VII sesji Rady Miasta i Gminy Czernieiewo z 25 kwietnia 2007 roku'

Obrady prowadzil Prz€wodnicz4cy Rady Miasta i Gminy Czerniejewo Tadeusz Szymanek'

Miejsce obrad: sala sesyjna w Urzgdzie Miasta i Gminy Czerniejewo, ul' Poznaiska 8'

l. Otwarcie sesji.

Przewodnicz{cy Rady otworzyl VII sesjq Rady Miasta i Gminy Czerniejewo, o godz l4uo'

przrdtal lanie i Pan'Ow Radnych, Pani4 Burmistrz Danutc Gryclowske, Pana wiceburmistza

Zbigniewa Sujaka, Pan6w Radnych Powiatowych Rajmunda G4siorka i.Zbigniewa BrQklewicza'

Pani4 Emiliq- Banaszak - Kierownika Miejsko - Gminnego OSrodka..Pomocy Spolecznej

w Ciemiejewie, Juliana Pawlowskiego - Komendanta Komisariatu Policji w Czemiejewie'

kierownikdw jednostek organizacyjnych, pracownik6w UtzQdu, Sohys6w - lista obecnosci -

iionori "al. ni 1, onzprzyf,ylychmieszkanc6w i przedstawicieli prasy Pana Andrzeja Szydlarka

przedstawiciela gminy do Izb Rolniczych.

2. Stwierdzenie kworum.

Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, ze na sesji jest obecnych 14 Radnych, wobec czego Rada jest

wladna do podejmowania uchwal. Lista obecnoiai - slqnowi zal' nr 2

3. Przedstawietrie porz4dku obrad.

Przewodnicz4cy Rady przedstawil porzqdek obtad - k6ry stanowi zalqcznik nr 3'

4. Przyjtcie protok6lu z obrad poprzedniej sesji.

Pzewodnicz4cy Rady poinfomowal, ze Paristwo Radni otrzymali protok6l, do kt6rego nie

wniesiono uwag i zastrzezen.

Przewodniczqcy Rady poprosil o przyjqcie protokolu ir Vl/O'| z VI sesji Rady Miasta i Cminy

Czemiejewo z dnia 28 marca 2007 roku bez jego odczt"tywanra'

Rada 14 glosami ,,2a" protok6l pzyjEla

5, Informacja Przewodniczqcego Rady o dzialaniach podejmowanych w okresie

mitdzysesyjnym.

Przewodnicz4cy Rady poinformowal, ze w minionym okesie odbyl dyzury w dniach 2'10'16'23

kwietnia br. itial udiiil w nastqpuj4cych spotkaniach i uoczystoiciach:

- I kwietnia wsp6lorganizowal rajd dla Papie2a Jana Pawla II, w kt6rym uczestniczylo ponad

100 os6b,

- l1 kwietnia w obchodach v roczdcy pmcy Gnieznienskiej Agencji Rozwoju Gospodarczego,

- I I kwietnia w spotkaniu stowarzyszen' inst)tucji i org nizacji z terenu Solecrwo Zydowo

w celu wsp6lnego dzialania i pozyskiwania Srodk6w unijnych,

- 16 kwietnia wsp6lnym posiedzeniu Komisji Rady, kt6ra przygotowala materialy na sesj€'



- 18 kwietnia wsp6lnie z Paistwem Radnymi w otwarciu Cabinetu Rehabilitacyjnego

Stowarzyszenia Integracyjnego- Rehabilitacyjnego,,Razem" w Czemiejewie,

- 20 kwietnia w finale konku$u plastyczno literackiego o zyciu Sw Radzyma Gaudentego

w MDK w Gnieznie.

6. Sprawozdanie z dzialalnosci Burmistrza w okresie miQdzysesyjnym, nvlaszcza

z wykonania uchwal Rady i realizacji wniosk6w.

pani Burmistrz przedstawila sprawozdanie z dzialalnosci w okresie od 28 marca do 25 kwietria

br., w czasie kt6rego uczestdczyla w nastQpuj4cych spotkaniach:

- 2 kwietnia z dyrektorem PKO w Cnieinie.

- 4 kwietnia w pertraktacjach z Bankiem Ochrony Srodowiska w Poznaniu,

- 4 kwietnia w Agencji Nieruchomodci Rolnej Skarbu Paristwa w celu podpisania pewnych

uzgodniei,

- 19 kwietnia w rozmowach celem uswietnienia finalu powiatowego konkulsu Gramatyczno -

Ortograficznego, kt6ry odbqdzie siq 14 maja br.,

- 18 kwietnia z Paistwem Radnymi na spotkaniu ze Stowarzyszeniem lntegracyjnego-

Rehabilitacyjnym ,,Razem" w Czerniejewie pol4czonym z otwarciem gabinetu

rehabilitacyjnego,

- 20 kwietnia w obchodach dni Santiago de Compostella w katedrze
uniwers)'tetu im. A.Mickiewicza w Gnieznie,

- 24 kwietnia obserwatorem egzaminu gimnazjalnego czQsci
w Czemiejewie,

gnieZnienskiej i kolegium

humanistycznej w ZSP

NastQpnie Pani Burmistrz zlozyla sprawozdanie z realizacli uchwal Rady Miasta i Gminy

Czerniejewo podjqtych na VI sesji Sz6sta sesja odbyla siE.28 marca 2007r' w sali sesyjneJ

Ut eau Miastu i 
"G';iny 

Czemiejewo. Rada uchwalila wszystkie zaproponowane uchwaly' kt6re

po podpisaniu 2 kwiet;a 2007 r;ku zostaly dostarczone Panu Wojewodzie do Wydzialu Nadzoru

i fontiotl. Uchwala do publikacji w Dzienniku UrzEdowym Wojew6dztwa Wielkopolskiego

r6wnie2 2 kwietnia br. zostala dostarczona do redakcji Dziennika Urzqdowego'

Wszystkie podjQte uchwaly zostaly zamieszczone na stronie intemetowej UrzQdu' wywieszone na

tablicy ogloszeri w U rzpdzie, a tak2e ptzeslano je Sohysom'
Uchwal/w sprawie powolania Kieiownika Urzqdu Stanu Cywilnego i ZastQpcy Kierownika

Urzqdu'Stanu'Cywilnego dostarczono zaintelesowanym osobom i przekazano do dzialu kadr'

Uchwala w sprawie oddania w uzytkowanie wieczyste w trybie bezprzetargowym

niezabudowanej nieruchomo3ci, poloZonej w Czemiejewie Okedlono -warto(i 
nieruchomoici

prt"" ,r"".ornu*"q majqtkowego. Pani Burmistrz wyd^la zarzqdzenie celem oddania

ir uzytto**i" *l""ryste w trybie bezprzetargowym. Taki wykaz bgdzie wywieszony na tablicy

ogloszei Urzgdu przez 6 tygodni.
Uil;[ ; iptu*i" po*[ao-l"nia skarbnika Miasta i Gminy Czemiejewo o obowi4zku

przedlozenia oswiadczenia lustracyjnego Przewodnicz4cy Rady dostarczyl Pari Skarbnik Julicie

Rybak.
P6 podjgciu przez RadQ uchwaly dotyczqcej wprowadzenia zmian do budzetu gminy na 2007 rok

przyst4piono do realiz cii lych zmialr. q



Uchwala uchylaj4ca uchwalg nr V 126107 R^dy Miasta i Gminy Czemiejewo z dnia 28 lutego

2007 roku w spiawie ustalenia maksymalnej wysokoSci pozyczek i porQczei udzielanych przez

Burmistiza Gminy w roku budzetowym 2OO'7 zostala dostarczona do Regionalnej lzby

Obrachunkowej w Poznaniu.
W dalszej czEici Pani Burmistz zlozyla sprawozdanie z reallzacji wniosku, kt6ry wplyn4l po

poprzednie.l sisji, a dotyczyl wyst4pienia do Rejonu Dr6g Krajowych w GnieZnie o uzupelnienie

,"yr* * poboiru"h na &odze kajowej n.r t5 od Szczytnik Czemiejewskich do Gulczewa'

5 Lwietni; br. wystosowano pismo z proSbq o uzupelnienie wyrw w poboczu na drodze krajowej

nr l5 na odcinku od Szczytnik Czemiejewskich do miejscowo6ci Gulczewo'

7. Podjecie uchwaly w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budzetu gminy za

2006- r. i udziitenia z tego fytulu absolutorium Burmisttzowi Miasta i Gminy

Czerniejewo.

Przewodnicz4cy Rady wspomnial, ze zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 4 ustawy o samorz4dzie

gminnym Rada rozpatrujl sprawozdanie z wykonania budzetu oraz podejmuje uchwalQ

iv spra-ie udzielenia lub nieudzielenia absolutorium z tego t)4ulu Natomiast w my3l art 18 a

ust. 3 wyzej cltowanej ustawy Komisja Rewizyjna opiniuje wykonanie budzetu i wystQpuje

z wnioskiem do Rady w sprawie udzielenia lub nieudzielenia absolutorium Burmistrzowi'

Pani Burmistrz Danuta Grychowska przedlozyla Panstwu Radnym w terminie do 20 marca br'

sprawozdanie z vvykonania budzetu gminy z^ 2006 rok otaz w terminowo przeslala sprawozdanie

Regionalnej Izbie Obrachunkowej.

NastQpnie glos zabrala Pani Burmistz Danuta Grychowska, kt6ra przedstawila sprawozdanie

z wykonania budzetu za 2006r. -jego tresi stanowi zal. nr 4'

W dalszej czq3ci Pani Skarbnik odcz)'tala UchwalQ Nr 44/171095412007 Regionalnej lzby

Obrachuniowij w Poznaniu w sprawie wyrazenia opinii o pzedlozonym pzez Burmistrza

Viurtu i C.iny Cr".iejewo sprawozdaniu z wykonania budzetu Miasta i Gminy za 2006 rok -

sfanowi zal. nr 5.

PEewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusjQ na temat sprawozdania z wykonania budzelu za 2006

rok przedstawionego Paistwu Radnym przez Pani4 Burmistrz

s4 prowadzone jakiekolwiek egzekucje w zwi4zku
sq zaleglosci rozkladane 1 raty I czy sq czQsciowe

Pani Burmistrz odpowiedziala, 2e jest prowadzona na biez4co windykacja, jeden z pracownik6w

"ru*u nua ty-. Podpisano odpowiednie decyzje wzglgdem opomych os6b i wyslano pisma do

UrzQdu Skarbowego, aby wszcz{l pewn4procedurQ

Radny St. Szymkowiak zap)4al o wydatki w dziale 801, rozdzial 80 110 gimnazja' $ 4240- zakup

poro"y nuuto*y.f4 aydai.iy"rny"h i ksi4z"k, plan wydatkdw 7 500 zl , wdatkowaro 2 707 zl '

co stanowi 36,1b "/.,'czyizby szkoly, gimnazja nie potzebowaly pomocy, czy plan byl zbyt

wysoki?
pani Burmistz odpowiedziala, 2e budzetem dysponuje dylektor szkoly i jesli nie bylo zakupu to

oznacza, 2e szkoly rie potrzebuj4 pomocy.

Radny Szymkowiak zap)tal o dochody w dziale 756 dochody od os6b prawnych i frzycznych'

olanowane dochody wykonano na pozionie 93,58%, brakuje ok 300 000 zl Czy kwota w planie

Radny Jan Owczarczak zaqY:al. cz\'
zalegloSciami podatko\aymi or^z czy
umorzenia?



byla zby wysoka, czy pozostala kwota do wykonania planu w 100 yo zostala plzekazana w 2007

roku ?

Pani Burmistrz odpowiedzlala, ze zaplaiowane dochody nie wplynqly'

Radny ST. Szymkowiak zap,'tal o dochody w rozdziale 75616, w $ 0370 podatek od posiadania

ps6w, czyjesicelowe ujmowanie tej pozycji w budzecie Wykonanie tego podatku zutowalo na

wykonanie og6lne budzetu

Pani Bumistrz odpowiedziala,2e w 2007 roku nie zaplanowano dochod6w z tego tytulu'

Radny St. Sz)rynkowiak zapylal o dochody w dziale 900 gospodarka komunalna i ochrona

Srodowiska, wykonanie na poziomie 83,64% , brakuje ok. 40.000 zl.?

Pani Burmistz odpowiedziala, 2e dochody nie wplynqly, ale prowadzone s4 rozmowy

z pomiotami posiadaj4cymi zobowi4zania wobec budzetu, podpisano porozumienie' nastQpujq

splaty i wszystko zmierza w dobrym kierunku.

Radny St. Szymkowiak poruszyl sprawQ zalegloici kwota 925 000 zl ' kt6re zwiqkszyly sip

o t*its s:.sio,+g zl. Ridny zaplrtil o kwotQ zaleglosci podatkowych, kt6ra wplynQla w 2006

roku, czy bqdqwiqksze nalozone tytuly wykonawcze ?

Pani Burmistrz odpowiedziala, 2e jest w Urzqdzie osoba zajmujqca siq windykacj4 s4

wystawiane tltuly wykonawcze i upomnienia, a Srodki z zaleglosci powoli splywaj4 Na niekt6re

osoby upomnienia nie dzialaj4 mieszkancy wiedz4 i2 wykaz os6b, kt6rym umorzono podatkijest

udosiEpniany do publicznej wiadomo5ci, a mimo to decyduj4siQ na nieplacenie'

Radny St. Szymkowiak wyr^zil swoj4 opinig o wykonaniu budzetu, kt6ra j€st poz)'tywna' gdyz

wydaiki s4 niisze niz planowano, a dochody sqwlzsze o zyo jak wydatki, a prowadzona polityka

fi nansowa byla Poz)4ywna.

Radny J.Owczarczak nawi4zal do malego wykonania budzetu na poziomie 36,10olo na zakupach

pomocy naukowych w szkolach i zipytal o mozliwosci utworzenia wlasnej ksiEgowoSci

w szkolach, aby same dysponowaly subwencj4 oswiatow4?

Pani Burmistrz odpowiedziala, ze s4 czynione dziala Urzqdu, aby u'ylqczyt z budzetu gminy

budzety jednostek. Szkoty bQdqmialy ustalony budzet i bQd4 same nim gospodarzyi

Radny S. Zakzewski przypomnial, i2 w 2005 roku Rada zgodzila siq z propozyclq Pana

Burmistrza, aby na zadinie niewygasajqce przesun46 budowg chodnika i Tapy'tal, dlaczego to

zadanie na znalazlo siQ w budzecie roku 2006?

Pani Burmistrz odpowiedziala, 2e Srodki niewygasaj4ce byly w roku 2005 na rok 2006' a nie

zostaly przesuniEte jako Srodki nieuygasajqce na 2007, gdy| byly zblokowane na osobnym

koncie i ta rezerwa na wykonanie zadaniaJest.

Radny Zakrzewski zapylal, czy nie ma obowiqzku ujmowania w bud2ecie irodk6w

niewygasaj4cych w budzecie kolejnego roku?

Pani Burmistrz wyjainila,2e nie opracowywala projektu budzetu na 2006 rok ide moze

wyjajnii dlaczegoio zadanie nie zostalo ujQte. Zadafia wcze!:niej ujete jako ni€wygasajqce

zoJta$ zblokoriane na osobnym koncie i takie posuniecie zaakceptowala Regionalna lzba

Obrachunkowa. Na budowE chodnika Srodki w bud2ecie s4

Radna D.Kosmala zapltala o wielkoSi pozyskanych pozabudzetowych Srodk6w w 2006 roku?



Pani Burmistrz odpowiedziala, ze Srodki pozabudzetowe to mog4 byi nvplyrvy od sponsor6w'

darowizny i Srodki unijne. Na dwa zadania: remont Wiejskiego Domu Kultury w Pawlowie wraz

z wzaAziniem placu zabaw i budowq parkingu w Zydowie byly skladane wnioski i bqdzie

prefinansowanie zadania. Srodki z tego t)'tulu do budzetu wplyn4 w.tym roku, gdyz 23 kwietni^

Lvl skladany wniosek o realizacjq platnodci. 5 kwietnia br' byl skladany wniosek do Banku

Ochrony Srodowiska o zwrot naleznej kwoty l0 o/o wartosci od pozyczki zaci4gniQtej na budowQ

oczyszizalni iciek6w w Czemiejewie, kt6r4 splacono w 70 To Uzyskane Srodki trzeba bqdzie

ptzeznaczy 6 ra kolelne dzialania proekologiczne.

Radna D.Kosmala zapylala o zaleglosci podatkowe' azy r'JrzTd pilotuje zaleglosci podatkowe

zwlaszcza te ktdrych uplywa temin Sci4galnosci ? Czy UrzAd posiada taki wykaz?

Pani Burmistrz odpowiedziala, 2e dziQki stanniom pionu finansowego i Pani Skarbnik wyslano

upomnienia do podmiot6w, kt6rym przedawnilyby sig zaleglo5ci Do tej pory przedawnienie nie

mialo miejsca.

Radna D.Kosmala zapt4ala, czy s{ czynione starania, aby Cmina Niechanowo partycypowata

w kosztach prf4czenia 2 posesji do kanalizacji sanitamej w Zydowie?

Pani Burmistrz odpowiedziala, 2e 12lipca 2004 roku zostalo spisane porozumienie pomigdzy

Gmin4 Czemiejewo reprezentowana pzez 6wczesnego Burmistrza Jana Kulpiriskiego, a Gmin4

Niechanowo reprezentowan4 przez Wdjta Eugeniusza Zaniu4 w mysl ktorego do kolektora

prz".ylo*ego Sciek6w zostani podlqczone posesje z Cielimowa Za k^zdq podlqczon4 posesjQ

ivlvbv wplicone S.o dki i za przesyl nieczysio6ci plynnych ustalono oplatq w wysoko3ci l '07 zl'

bruni za'keLzdy mr Sciek6w. Za realizacjQ tej inwestycji miala byi odplatnosi czQSciowa, do tej

pory zuplu"ono za 75 posesji. w latach'i99] - 1998 podjeto decyzjE o kanalizacji w Zydowie

ioi.rlq"""niu 2 posesji i terenu Gminy Niechanowo. Projekt .uwzgl€dnial 
te posesje Urz4d

pifoiuj" te sprawE 
-i 

wystqpilijmy z pismem do W6jta' Ila kt6re l2.kwietnia otrzymalismy

oapo*i"aZ, ie Gmina Niichanowo bQdzie pafiycypowala w kosztach ptzylqcza, ale kwota

46^.699,2 zi. nie byla ujqta w bud2ecie na 2007 r. Zobowiqzuie bqdzie regulowane w miarq

posiadanych wolnych Srodk6w w 2007 roku lub przekazane w I kwattale 2008 roku'

Radny St. Szymkowiak zapytal, sk4d bQdzie wiadomo ilejest zrzutu Sciek6w przez mieszkaric6w

cielimowa do koleldora?

Pani Burmistrz odpowiedziala, ze jest osoba do rozliczania zrzutdw Sciek6w i Gmina

Niechanowo jest zob owiuaarla do ptzekazywania co 2 miesi4ce irodkbw za zrzut'

Radny St. Szymkowiak zaplal o wysokos ( ptzekazanej przez GminQ Niechanowo kwoty?

Pani Burmistrz wyjaSnila, ze posiada wykaz podlAczonych 75 posesji z podanymi danymi

osobo\arymi, ktorzy za sam przesyl I m' Sciek6w plac4 1.07 zl'

Radny M.Wilniewski zapr4al o mo2liwose wyodrqbnienia subkonta dla kazdego solectwa?

Pani Skarbnik odpowiedziala, 2e nie rczwazala takiej mozliwosci, ale jest wdrozony rozdzial

analityczny k6rzdego solectwa.

Radny J.Owczarczak poruszyl sprawq zalo2erria dla kazdego solectwa subkonta' aby solectwa

wiedzialy ile irodk6w posiadaj4.

Pani Skarbnik wyjasnita, ze dla ka2dego soltysa jest dostQpna informacja o posiadanych do

dyspozycj i Srodkach. lntr
1



Radny St. Szymkowiak zapr4al dlaczego mieszkafcy Zydowa ,za zxzrt plac4 2,70 zl '
u -i"rrt-"y iieli-owa placq 1,0721.? St awka za zrzrt dla T tszystkich powinna byi r6wna'

Pani Burmistz odpowiedziala, ze posiadane na ten temat informacje ptzekazala'

a odpowiedzialny za rozliczenia pracownikjest na zwolnieniu lekarskim i 7 maja br' Pan Radny

otzyma pismo z wyjainieniem

Radny St. Szymkowiak przypomnial, 2e poprzednia Rada podejmowala uchwalg o przylqczeniu

siq mieszkaric6w Cielimowa do kolektora, a nikt nie slyszal o oplacie za rzttt'

Przewodnicz4cy Rady zakoiczyl dyskusjq nad sprawozdaniem i poinformowal, 2e Komisja

Rewizyjna na iwdch posiedzeniach: 3 i 5 kwietnia 2007 roku szczeg6lowo przeanalizowala

,pru*oid-i" i ime dokumenty, a nastQpnie wypracowala wniosek o .udzielenie 
Burmistrzowi

Miasta i Gminy Czemiejewo absoluto um. Na wsp6lnym posiedzeniu Komisji Rady Miasta

i Gminy 16 kwietnia 2d07 roku Radni pozyywnie zaopiniowali sprawozdanie z wykonania

budzetu gminy za 2006r.

Radny Jan Owczarazak Przewodnicz4cy Komisji Rewizyjnej . odczltal . wniosek Komisji

Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Cminy Czerniejewo za 2006t -

jego lteit stanowi zal. nr 6.

Pani Burmistrz dodala, ze Po uptywie I kwartalu zostaly podliczone wszystkie niesci4galne

naleznosci i wyslano upomniinia tym osobom ' kt6re zalegaj4z oplatami powyzej 30 zlotych'

Przewodnicz4cy Rady poinformowal, ze wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium

zostal przeslany do dIO. Wplynqla do Urzqdu uchwala nr 3711710955/2007 Skladu Orzekaj4cego

Regionalnej lzty Obractrunko*ij \t Poznaniu z dnia 18 kwietnia 2007r' w sprawie wyrazenia

opiii o *niostu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy .Czerniejewo 
w sprawie udzielenia

Burmistrzowi Gminy Czemiejewo absolutorium za 2006 rok'

Wiceprzewodnicz4ca Rady odczl4ala uchwalQ -iei trci6 stanowi zal nr7

Przewodnicz4cy Rady przyst4pil do glosowania nad wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie

udzielenia Burmistrzowi absolutorium.

W glosowaniu jawnym Rada 15 glosami ,'za" przyjgla wniosek. Komisji Rewizyjnej'

Pr"ei"odnicr4"y .ady ioinformowal, ze Rada udzielila Burmistrzowi absolutorir'tm za 2006 rok'

Wiceprzewodniczqca Rady odcz)tala Uchwa,e* VII/39/07 -iei treit stanowi zal nr 8

Pani Burmistz podzigkowala Wszystkim za udzielenie delegacji do dalszego dzialania'

Przewodniczqcy Rady oglosil przerwQ, kt6ra trwala od godz l 55s do godz 160o

8, Podjgcie uchwaly w sprawie wprowadzenia zmian do bud'etu gminy na 2007 rok'

Pzewodnicz4cy Rady przypomnial, ze projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu

Komisji Rady Miasta i Gminy Czemiejewo l6 kwietnia 2007 roku

Pani Skarbnik wspomniala, ze zmiana do budzetu jest podyktowana pismem Ministra Finans6w'

kt6ry pierwotnie dolo |ylkwotl2 274 z, stbwencji r6wnowazqcej, a nastQpnie wycofal siQ z tego'

w /rv]qrku ze zmniejszeniern subwencji r6wnowazqcej przygotowany. zostal projekt uchwaly

Wdochodachwdziat"ISS*5ZIZOlesiumnieJszenie2274zl,awwydatkachjestumniejszenie
w rczdziale'15023 ,w I4210kwota2274 zl

Wiceprzewodnicz4ca Rady odczytala projekt uchwaly n ylll40l07 - stanowi zal nt 9'



Przewodnicz4cy Rady przeprowadzil glosowanie jawne - zwykla wiqkszoSci4 glos6w.

Rada I 5 glosami ,,2a" uchwalg przyj pla.

9. Podjgcie uchwaly w sprawie wyraienia zgody na sprzedai w drodz€ przetargu
nieruchomoici poloionej w Czerniejewie btdAcej wlasnosci4 gminy.

Przewodnicz4cy Rady poinformowal, ze projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym
posiedzeniu Komisji Rady Miasta i Gminy Czemiejewo 16 kwietnia 2007 roku.

Kierownik Edwin Pawlaka przypomnial, ze tematem uchwaly jest wyrazenie zgody na sprzeddz
nieruchomoici zabudowanej wolnostoj4cej stanowiqcej mienie gminne. Nieruchomosi
zabudowana budynkiem mieszkalnym, wolnostoj4cym, z obiektami towarzysz4cymi, polozonymi
przy ul. Miechowej 2 w Czerniejewie. Dzialka o powierzchni 894 m'. KW 44049. w chwili
obecnej jest to pustostan niezagospodarowany Po wlt^zeniu zgody przez RadQ organ
wykoniwczy gminy zleci tzeczozna\\cy maj4tkowemu wycenQ [ieruchomoSci. W dalszej
kolejnodci nast4pi wywieszenie do publicznej wiadomosci wykazu nieruchomo5ci przeznaczonej
w drodze pzetargu.

Wiceprzewodnicz4ca Rady odcz]'tala projekt uchwaly nr Vll/41107 - stanowi zal- nr 10.

Przewodnicz4cy Rady poddal uchwalg pod glosowanie ja\tne - zwykl4 wiQkszodci4 glos6w

Rada 13 glosami ,,2a" i 2 glosami ,,wstrzymujqcymi siq" uchwalg przyjEla.

10, SprawozdaDie z dzialalno5ci Miejskiego O6rodka Pomocy Spolecznej w Czerniejewie'

Pani Emilia Banaszak Kierownik Miejskiego Oirodka Pomocy Spolecznej w Czemiejewie
zlo2yla sprawozdanie -jego treit slanowi zal. nr I l.

ll. Sprawozdanie Komendanta Komisariatu Policji w Czerniejewie z dzialalnoici w 2006 r'

Pan Julian Pa\tlowski Komendant Komisariatu Policji w Czemiejewie zlozyl sprawozdanie -

jego teit stanowi zal. nr I2.

Radny St. Szymkowiak opu5cil obrady godz 1650.

Przewodnicz4cy Rady zapytal o obsadQ kadrow4 Komisariatu.

Pan Komendant odpowiedzial, ze etatowo posiada 14 policjant6w plus 1 oraz 2 osoby cywilne'

Obecnie pracuje 12 os6b.

Przewodnicz4cy Rady zapr4.al o najw^iriejsze zagrcaer'la na tercnie gminy.

Pan Komendant odpowiedzial, ze \aigo:'sze sA interwencje domowe, uspokoily si€ jazdy pod

wplywem alkoholu na rowerach

Przewodnicz4cy Rady zaproponowal podjQcie dzialan zmietza:qcych do wymuszenia jazdy na

rowerze w spos6b bardziej oznakowany

Pan Komendant odpowiedzial, 2e kodeks drogowy wskazuje posiadanie dw6ch Swiatel pzez

rowerzystQ od zmroku do switu.

l2.Interpelacje, zapytania radnych i soltys6w.



Rady St. Przybylski zapytal o remont cz4stkowy nawierzchni bitumicznej w Goraicu na drodze

do Soltysa i na ,,osiedlu pisarzy" w Zydowie.

Pani Bumistrz udzielila odpowiedzi, ze jest ekipa i dokonuje remont6w cz4stkowych dr6g

gminnych, dzis (25.04.) pracujq na drodze Kosmowo - Gqbarzewo. W Zydowie wymiana trylinki

nast4pi p6iniej jak ekipa upora siq z wymian4trylinki w Czemiejewie.

Radny Przybylski vmioskowal o dokonanie remontu cz4stkowego nawierzchni bitumicznej
w Zydowie na,,osiedlu pisarzy" na wysokoSci stadionu sportowego (ul. Mickiewicza) oraz

o uzupelnienie destruktem'ubyk6w w tryiince na ul. Slowackiego i Zeromskiego w Zydowie

Pani Bumistrz odpowiedziala, ze udalo siQ pozyska6 trylinkQ, kt6ra jest wymieniana

w Czemiejewie na ul. Polnej i na Ogrodowej, a nastQpnie bQda uzupelnienia na ulicach w

zydowre.

Radny Przybylski zapytal o dalsze r6wnanie dr6g na osiedlu przy lesie w Zydowe'

Pani Burmistz odpowiedziala, iz wykonawca wykorzystuje nie sw6j sprz€t, s4 problemy

z ptynno3ciq rob6t i jest ustalony harmonognm prac.

Radny Przybylski wnioskowal o dokonanie Scinki poboczy na drogach w Gorancu'

Pani BurmistE odpowiedziala, 2e w lJrzqdzie Gminy odpowiedzialna za drogi jest Pani Eliza

Tqdrowska, kt6ra io pracy wraca po chorobie 7 maja br. Musi byi dokonane rozeznanie ile

irodkOw wydano na zadania sygnalizowane na zebraniach wiejskich, a llastQpnie ustalii

prior,4ety zadari do wYkonania.

Rady J.Owczarczak zapytal o postawienie obiecanego przez poprzedniego BurmistEa przystanku

w iawlowie na zakrqcie przy posesji Pana Zywanowskiego, aby dzieci mogly wsiadai do

autobusu po stronie posadowienia przystanku, a2eby unikn4i przej Scra pftez:ezdniQ'

Pani Burmistrz odpowiedziala, ze w budzecie zaplanowane s4 zakupy 4 przystank6w, moze

bqdzie w budzecie wiqcej 3rodk6w i w sierpniu uda siE zakupii wiqcej przystank6w

Radny J.Owczarczak zapytal o mozliwodci usuniQcia morw w Pawlowie?

Kierownik Edwin Pawlak odpowiedzial, ze aby usun4i drzewa trzeba spelnii pewne wymagania

z ustawy o ochronie przyrody. Jednoczesnie tzeba pamiQtad o ocbronie tego co jest Najlepiej

byloby skonsultowai tQ kwestie na zebraniu wiejskim w Pawlowie, czy usunigcie jest

ui.""pio*-" przez spoleczeistwo? Morwy nie zagra2aj4 bezpleczeistwu i s4 odsuniQte od

korony jezdni. Lepiej wykonai pielggnacjp i doprowadzid do odpowiedniego wygl4du

zewnQtrznego.

Radny S.Nowickiego zapltal o losy chodnika w Szczytnikach Czemiejewskich?

Pani Burmistrz odpowiedziala, ze l6.O4.O'h. odbyl siQ przetarg' bylo otwarcie ofert' wygrala

firma ze Wrzesni na kwotq 174.000 zl. i jest podpisane ogloszenie Niebawem bqdzie realizacja

zadania.

Radna M.Waluszyirska w imieniu mieszkaic6w ul. Szkolnej i Poznanskiej zlozyla wniosek

dotycz4cy przeprowadzenia oczyszczenia stawku przy ul Szkolnej w Czemiejewie i poprosila

o usuniqcie Smietnika w Czemiejewie za K6lkiem Rolniczym



Pani Bumistrz odpowiedziala, 2e pracownicy Urzqdu wycieli drzewo i oczy3cili miejsce. Zostala
powolana Komisj4 kt6ra udala siq do okolicanego sklepu, byi moze ta wizyr,� poskutkuje.
Postawiede kubla na Smieci spowoduje gromadzenie imieci.

Przewodnicz4cy Rady poinformowal, 2B wszlscy Radli w terminie zlozyli oSwiadczenia
maj4&owe, Zgodnie z uchwalaPani Skarbnik zloLryla olwiadczenie lushacyjne, kt6re wyslano do
Instltutu Pami€ci Narodowej .

l3.Odpowiedzi ra z.pytrnie.

l4.Wolne glosy, wnioski i informacje.

Pur:kty 13 i 14 zostaly zrealizowane w punkcie 12 porz4dku obrad.

15. Zakoiczenie sesji.
Przewodnicz4cy Raiy zamknaMl sesje Rady Miasta i Gminy Czemiejewo o godz. l7t2
dziQkuj4c Wszys&im za przybycre.

Zakoiczono prctok6l z obrad, kt6ry zawieru 8 ston i 12 zal4cztrik6w, Protokdlowala Renata
Simifska inspektor ds. Obslugi Biua Rady.

Szczegdlowy zapis audio z sesjiie$t dostQlrny na slronie www czernieiewo co Dl

llszystkie zalqczniki sq dostQpne w Biurze Radl.

Przewodni


